
AUDITCOMMISSIE   verslag  

 
 
 
Datum dinsdag 17 januari 2012 
 
Aanwezig de heer B. de Jong (voorzitter, CDA), de heer H.J. Hoogeveen (D66), de heer Q.J. 

Tersteeg (PW), de heer S. van Hameren (VVD) en mevrouw I. Stouthart-Van Vliet 
(CU/SGP) (plv.) leden;    

 de heer E. Geldorp (secretaris);  
 de heer B. Duindam (portefeuillehouder financiën); 
 de heren R. Boon en M. van Kuilenburg (ambtelijk adviseurs); 
 mevrouw W. Ong-Verdegaal en de heer J.K. Janse (accountant PWC); 
 
Afwezig heer E. Bom (Inwonersbelangen), de heer C.J. van Tuijl (CU/SGP) 
 
 

1. Opening 
 
De heer De Jong  opent de vergadering om 20.00 uur. Mevrouw Stouthart  is i.p.v. de heer Van Tuijl  
namens de CU/SGP-fractie aanwezig, de heer Bom  (Inwonersbelangen) is verhinderd. 
 
Vanaf heden zal de heer Van Tuijl  zich terugtrekken als lid van de commissie. De heer De Wit  zal 
namen de fractie CU/SGP zijn plaats innemen. 
 

2. Vaststellen agenda 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Vaststellen verslag 11 oktober 2011 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en goedgekeurd. 
 

4. Termijnagenda en toezeggingen 
 
Deze is ter plekke geactualiseerd. 
 

5. Boardletter 2011 
 
Mevrouw Ong  licht de boardletter kort toe. In de boardletter zijn de (bestuurlijke) uitkomsten van de 
interim controle verwoord: het gaat dan met name om de processen. Er zijn vooralsnog geen 
opmerkingen die leiden tot niet-goedkeuring van de jaarrekening, de gemeente is op het goede spoor. 
Er is een aantal processen, dat beter ingebed kan worden, maar er wordt hard gewerkt om de 
aanbevelingen daaromtrent uit te voeren. Ze merkt op dat er nog financiële effecten zijn i.v.m. de 
verzelfstandiging Primair Onderwijs. Tevens noemt ze als aandachtspunt de wijze waarop horizontaal 
toezicht door de Belastingdienst wordt ingevoerd. 
 
De heer Tersteeg  gaat in op de volgende punten: 

- Belang van borging rechtmatigheid 
- Nut en noodzaak van horizontale toezicht belastingdienst 
- De consequenties van het (nog) niet verbeteren van de IT-controle. 
- Rol college en raad als het gaat om kaders stellen. 

 
De heer Hoogeveen sluit zich daar bij aan en vult aan: 

- Leanmanagement versus rechtmatigheid. 
- De positie van de interne controlefunctionaris / onafhankelijkheid. 

 
De heer Van Hameren  vult aan: 

- Financiële afwikkeling DDW, consequenties daarvan. 
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Mevrouw Stouthart  vult aan: 
- De recente wijziging van de nota grondbeleid in relatie tot het BBV. 

 
De heer De Jong  sluit zich aan bij de voorgaande gemaakte opmerkingen.  
 
De heer Janse  gaat in op de opmerkingen van de commissie: 

- Het aspect van rechtmatigheid wordt steeds meer geïncorporeerd in de processen. 
- De onafhankelijke positie van de interne controlefunctionaris is nu goed op de rails gezet. 

Deze moet een zo onafhankelijk mogelijke positie hebben, ook t.o.v. de controller. 
De heer Duindam  gaat kort in op leanmanagement. Hij merkt op dat dit zorgvuldig wordt ingevoerd en 
dat er per onderdeel wordt gekeken of het principe van leanmanagement haalbaar is. 

- M.b.t. het DDW gaat het om in het verleden geactiveerde kosten, dit wordt op korte termijn 
afgewikkeld. 

- IT-control (automatisering). Deze opmerking is vooral gericht aan het management. Het heeft 
de aandacht van college en organisatie. 

- Of horizontaal toezicht door de belastingdienst kan worden toegepast is afhankelijk van de 
kwaliteit van de interne beheersing. Momenteel is de gemeente in gesprek met de 
belastingdienst over een handhavingsconvenant. 

- Er wordt teruggekomen op de opmerkingen over de aanpassing van de nota grondbeleid. 
- De opemerkingen over rol college en raad bij kaderstelling zijn n.a.v. het RKC-onderzoek over 

Wmo-beleid opgenomen. 
 
Conclusie: doorgeleiden naar de hamerstukkenlijst van de raad. 
 

6. Procesvoorstel inzake financiële systematiek 
 
De heer Duindam  schetst kort hoe het college het proces ziet: 

- op 25 januari is de aftrap met medewerking van de accountant, met als doel inzicht te geven 
in de financiële systematiek en de begroting; 

- daarna moeten fracties zelf met voorstellen / keuzes komen; 
- na 4-6 weken wordt wederom een bijeenkomst belegd om de resultaten te bespreken; 
- het college betrekt deze bij de voorbereiding van het juni-overleg. 

 
Op 25 januari zal een Rib terzake worden uitgereikt. 
 

7. Stand van zaken selectie accountant 
 
De heer Geldorp  geeft een toelichting op de stand van zaken met betrekking tot de aanbesteding van 
de accountant. 
- De commissie stemt in het de hoofdlijn van het PvE. 
- In het aanbestedingsdocument worden gunningscriteria en een wegingfactor opgenomen. 
- De heren De Jong  en Van Hameren  nemen namens de commissie zitting in de 

selectiecommissie. 
 

8. Rondvraag 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

9. Sluiting 
 

De heer De Jong  sluit de vergadering om 21.25 uur.  
 
De volgende vergadering van de Auditcommissie is: 
- 8 mei 2012 (Jaarrekening en –verslag 2011) 
 
 
 
 
 


